



Golf Training Class

To further promote sports and enable members who are interested to improve their golf skills, the Club continues to organize golf training class as follows:

Target : All Club Members

Venue : Club's Golf Driving Range

Coach : Club's Coach, Mr John Tam (USGTF)

Fee : \$60 per session (Each member can only apply for a maximum of four sessions, unless there are still places available after the deadline)

Capacity : 6 persons for each session

Enquires : 2837 1811

Enrol : Please complete the below application form and fax to 2890 5501 or email to golf@ccc1894.com

Date of : one week before the date of each session

Cancellation



To : Golf Section

Date \ Time	7/7	14/7	21/7	28/7	11/8	18/8	25/8
10:00am -11:00 am							
11:00am -12:00nn							

Each member can enrol up to 4 sessions, please ✓ which session you choose.

If there are remaining places after the deadline, I wish to rebook: _____

I wish to enroll myself and / or my following family member(s)* for the captioned event. I understand that the Club and all officials shall not be responsible for any accident or injury arising from my / my family member's* participation.

Member's Name : _____

Member's membership no. : _____

Member's Contact No : _____

Member's Signature : _____

紀利華木球會



高爾夫球訓練班

為進一步推廣體育運動，亦可使有興趣高爾夫球運動之會員能掌握正確打球姿勢從而提升打高球技術。本會將繼續舉辦高爾夫球訓練班，詳細如下：

- 對象：本會會員
- 地點：本會高爾夫球練習場
- 師資：由本會專業教練 Mr John Tam(USGTF)執教
- 費用：每人每節六十元（每位只可報最多四節，除非於截止日期後仍有名額）
- 名額：每節六人，額滿即止。
- 查詢：2837 1811
- 報名：請填妥以下表格，傳真至 2890 5501 或電郵至 golf@ccc1894.com
- 取消日期：每班舉行日期的一星期前

✂

致高爾夫球部

日期 時間	7/7	14/7	21/7	28/7	11/8	18/8	25/8
上午 10:00 - 上午 11:00							
上午 11:00 - 中午 12:00							

每位只可報最多四節，請✓所選擇的日期及節數。

*於截止日期後，如有剩餘名額，會員可再加訂的日期：_____

會員姓名：_____

會員號碼：_____

聯絡號碼：_____

會員簽署：_____